



HOSPITAL SULTAN ABDUL HALIM,
08000 SUNGAI PETANI,
KEDAH DARULAMAN



KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA BERTARAF BUMIPUTRA, SPKK DAN CIDB** dalam bidang seperti berikut :

BIL	TAJUK	NO. JADUAL	KOD BIDANG	TARIKH TUTUP
1.	Tawaran Bagi Kerja-Kerja Pendawaian Semula Dan Menaiktaraf Sistem Elektrik Serta Kerja-Kerja Lain Yang Berkaitan Di Hospital Sultan Abdul Halim II, Sungai Petani, Kedah Darul Aman	PP: 38/18	Gred G2 –G7, Katogeri E, Pengkhususan: E04	29.07.2018 Jam 12.00 tgh. *Tarikh lawatan tapak pada: 19.07.2018, jam:10.00 pagi Tempat: Blok B, Hospital Sungai Petani (Kehadiran adalah diwajibkan)

Dokumen sebutharga (Lampiran Q) dan spesifikasi perkhidmatan boleh diperolehi di Unit Perolehan, Hospital Sultan Abdul Halim, 08000 Sungai Petani, Kedah Darul Aman mulai **18 Julai, 2018** pada waktu pejabat (**silalah bawa cop rasmi syarikat**)

Ahad hingga Khamis : 8.30 pg. hingga 12.30 t/hari
2.30 ptg. Hingga 3.30 ptg.

Kontraktor yang ingin mengambil dokumen sebutharga **DIWAJIBKAN** membawa **SIJIL AKUAN PENDAFTARAN ASAL BERTARAF BUMIPUTRA, SIJIL SPKK DAN SIJIL CIDB** dan disertakan sesalinan sijil tersebut (salinan sijil tersebut tidak akan dikembalikan).

'Bagi sebutharga melibatkan taklimat & lawatan tapak adalah disyaratkan bahawa hanya penama di dalam Sijil Perakuan Pendaftaran CIDB, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Bertaraf Bumiputera sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau taklimat sebutharga. Kontraktor/Syarikat tidak boleh mewakili pegawai selain daripada penama dalam sijil-sijil yang berkenaan'

Dokumen Tawaran yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam peti sebutharga di alamat seperti berikut :

**Unit Pentadbiran,
Hospital Sultan Abdul Halim,
08000 Sungai Petani,
Kedah Darul Aman,**

Sebarang pertanyaan boleh menghubungi Urusetia Sebut Harga di talian: **04-4457333 ext: 3128**

Dokumen tawaran sebutharga yang dikemukakan selepas tarikh dan masa tutup sebutharga tidak akan diterima dan ditolak.